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Abstract (en)
[origin: CN104946861A] In a heating device (2) for conductive heating of a sheet metal blank (1) with varying cross sectional surface, the sheet
metal blank (1) constitutes a direct component of an electric circuit (16), wherein an electrically conductive compensation element (8) is provided
which is placed onto a surface of the sheet metal blank (1), wherein a sum of the cross sectional surface of the sheet metal blank (1) and the cross
sectional surface of the compensation element (8) results in a current conducting cross sectional surface (17).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Erwärmungsvorrichtung (23) zum konduktiven Erwärmen einer Blechplatine (1) mit variierender
Querschnittsfläche, wobei die Blechplatine (1) unmittelbarer Bestandteil eines Stromkreises (16) ist, welche dadurch gekennzeichnet ist, dass ein
elektrisch leitfähiges Ausgleichselement (8) vorgesehen ist, das auf eine Oberfläche der Blechplatine (1) aufgesetzt ist, wobei die Querschnittsfläche
der Blechplatine (1) addiert mit der Querschnittsfläche des Ausgleichselements (8) eine Stromleitquerschnittsfläche (17) ergibt.
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